
ANALIZA PODATAKA ZA PROCES VREDNOVANJA USTANOVE DJEČJEG VRTIĆA CENTRALNI OBJEKT NAFTAPLINSKA

Piše: Zoran Buhač, pedagog

  

Anketiranje roditelja je provedeno tijekom svibnja 2016.

  

Roditelji su predali 54 ispunjenih anketnih upitnika od 60 mogućih (90%)

  

U nastavku su odgovori roditelja. Odgovori roditelja su prezentirani kako su i napisani.

  

  

1. Jeste li zadovoljni zgradom vrtića kojeg pohađa Vaše dijete?  (položaj, oblik, stanje,
statika…)

  

  

Zašto?
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    -  Stanje je katastrofalno  
    -  U vrijeme kada je rađena zadovoljavala je tadašnje uvjete  
    -  Zgrada vrtića je na dobrom položaju ali je već stara i potrebna je adaptacija, iako su
određene stvari obnovljene   
    -  Uglavnom smo zadovoljni jedino bi bilo dobro da se stavi fasada  
    -  Zgrada je izvrsno osmišljena i na dobrom je položaju, samo je pomalo derutna i potrebna
je obnova   
    -  Opće stanje   
    -  Na lijepom mjestu je i lokacija je puno bolja od većine vrtića RH  
    -  Potrebno je više prostora po svakom djetetu, više soba podove prilagoditi EU standardima
 
    -  Previše djece , malen prostor  
    -  Montažni objekt, salonit u zidovima, neadekvatna  kuhinja nema dvorane  
    -  Djelomično jer smatram da bi trebalo imati veći prostor za boravak tog br. Djece  
    -  Zgradu treba adaptirati kako bi sva djeca bila u jednome objektu  
    -  Mogla bi biti bolja i veća i trebala bi renoviranje  
    -  Neiskorišten prostor  
    -  Omogućen pristup, veličina je adekvatna  
    -  Položaj je super, dobro bi došla obnova vrtića  
    -  Zgrada je prizemna sa puno terasa ali je premala  

  

  

2. Jeste li zadovoljni sobom dnevnog boravka odgojne skupine koje pohađa Vaše dijete?
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Zašto?

  

    
    -  Treba biti veća  
    -  Tete se trude da je ona OK  
    -  Obzirom na velik broj djece u odgojnoj skupini smatram da bi prostorija trebala biti veća  
    -  Sve je uglavnom u redu  
    -  Realno staro  
    -  Bilo bi idealno kada i soba bila veća  
    -  To treba prilagoditi po EU standardima  
    -  Malen prostor  
    -  Premalo didaktičkih sredstava, nema računala, prije navedeno  
    -  Također bi trebala biti veća  
    -  Zidovi se mogu šareno obojati, više sličica i sl., veličina je uredu  
    -  Prilično malena i derutna prostorija  
    -  Premala je za toliko djece  
    -  Adekvatno osmišljen prema dobi djeteta  
    -  Soba je prilagođena za starost djeteta  
    -  Velik broj djece  
    -  Soba je lijepa i velika ali nije u potpunosti uređena  

  

  

  

3. Jeste li zadovoljni unutarnjim uređenjem sobe?  (namještaj, previjalice, stolarija,
oprema…)
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  Zašto?        -  Treba nešto novog namještaja      -  Sav namještaj je jako star      -  Bilo bi bolje da je noviji namještaj      -  Odgajateljice se trude učiniti boravak ugonim npr. Veselo oslikani i uređeni zidovi alinamještaj je star       -  Bilo bi dobro da se namještaj malo obnovi, ali uglavnom je zadovoljavajuće       -  Zastarjelo       -  Stolarija je nova što je odlično, ali ostala oprema izgleda jako istrošeno      -  Namještaj zaostao u vrjemenu prošlog stoljeća tj. Oprema      -  Stari namještaj, nova stolarija      -  Staro, prije navedeno      -  Mogla bi općina izdvojiti više sredstava da poboljša uvjete za rad tetama      -  Sve staro i pohabano      -  Treba novog namještaja      -  Zato što bi trebalo promijeniti određene stvari      -  Stari namještaj, malo opreme      -  Sve je vrlo staro ili su to neke kutije      4. Jeste li zadovoljni didaktičkim sredstvima? (igračke, slagalice, materijali za rad,igračke prilagođene dobi…)  

  Zašto?        -  Treba više materijala za rad      -  I da imaju više i bolje uvijek bi netko bio nezadovoljan      -  Primjećujem da nedostaje igračaka slagalica i ostalih didaktičkih pomagala ali kreativnostodgajateljica puno pomaže       -  Igračaka nikad dosta tako da ne bi bilo loše da se kupe nove      -  Moglo bi biti više didaktičkih igračaka      -  Realno staro      -  Više igračaka omogućilo bi više kreativnosti u igri      -  Zadovoljni smo zato što tete izmišljaju materijale, a da imaju dovoljno materijala danaprave igračke? vjerojatno ne       -  Tete bolje znaju što imaju      -  Nedostaje novih kvalitetnih didaktičkih igračaka      -  Skromne i stare igračke, no odgajateljice se trude svojom kreativnošću to malo unaprijediti      -  Ima opasnih igračaka i dijelova      -  Mislim da bi trebalo novih igračaka      -  Ima puno različitih stvari      -  Dotrajale igračke, mali broj igračke su prilagođene dobi      -  Stare su raspadaju se… ne mogu se očistiti mislim da bi u vrtićima trebalo biti sve perivo..     5. Jeste li zadovoljni prostornom komunikacijom u vrtiću? (povezanost sobe, garderobe,sanitarnih čvorova…)  

  Zašto?          -  Tete bi mogle bolje pozdraviti a ne šutiti!      -  To je čisto projektansko rješenje iz doba kada je vrtić rađen      -  Sve je logično povezano      -  Zadovoljni smo povezanosti soba garderoba i sanitarnih čvorova      -  Iz garderobe se ide u WC nema vrata iz  WC-a izlaz van, nikakva intima, katastrofa      -  Sve je pregledno, prostrano i dobro povezano      -  Sve je blizu jedno drugoga      -  Sve je povezano      -  Sanitarni čvor je odvojen od sobe, ako jedna teta odvede jedno dijete u sanitarni čvor gdjesu ostali??? To sigurno može bolje       6. Jeste li zadovoljni sanitarnim i higijenskim uvjetima, pogotovo u sanitarnim čvorovimaza djecu?  
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  Zašto?        -  Uvijek može bolje a uvjeti su takvi kakvi su, bitno da je čisto      -  Da redovito se čisti i zadovoljni smo      -  Najveći minus vrtića – potrebna je obnova, izlizane pločice kada i dijelovi WC-a izgledajuneuredno i dotrajalo, tute su izlizane pohabane i vrlo je nečisto       -  Nekad je mokar pod ili rub školjke u WC-u što malom djetetu koje se uči ići samo na WCotežava da to napravi kako treba       -  Ponekad se u sanitarnom čvoru osjeća neugodan miris i vidljive su krpe za čišćenje       -  Nismo baš upoznati sa postavljenim pitanjem      -  Stare sanitarije, mali prostor puno djece       -  WC nije odvojen od garderobe, osjeti se miris djeca vrše nuždu dok roditeljipresvlače/oblače svoju djecu       -  U jaslicama malima premali je prostor oko školjke, WC dasku treba promijeniti ili cijeluškoljku       -  Higijena urednost      -  Čisto i  uredno      -  Premalo je WC i tuta i zaista su u lošem stanju a higijena ne može biti na veliko nivou akoje sve izgrebano i derutno       7. Jeste li zadovoljni stanjem i rasporedom ostalih prostora u dječjem vrtiću? (ulaz,hodnici, garderoba, ormarić)  

  Zašto?        -  Ormarići su za hitnu zamjenu, pa da ih napokon bude dovoljno i mogli bi biti veći u visinu      -  Zbog toga što moje dijete nema svoj ormarić nego ga dijelimo s još jednim djetetetom paje vrlo natrpano       -  Projektansko rješenje na koje ne možemo utjecati      -  Sve je dobro pregledno i ima dovoljno prostora      -  Raspored ok, garderoba hala      -  Već navedeno, Računovodstvo ne zadovoljava zakonske uvjete      -  Blizina      -  Sve je prilagođeno      -  Jedino mi je neshvatljiva ona špajza tj. Ulaz gdje bi trebao biti zaštitar a tamoračunovodstvo       8. Jeste li zadovoljni vanjskim prostorom dječjeg vrtića? (položaj, površina, podloga…)  

  Zašto?        -  Sprave za igru i razonodu su istrošene      -  Nedostaje antistres podloge       -  Za sada da, al od iduće godine ne      -  Imaju dovoljno prostora vani, a uvijek može više       -  Uglavnom zadovoljni. Dobro je što ima dosta zelenila pa se djeca mogu igrati      -  Nisam zadovoljna time što je trava uglavnom ne pokošena      -  Površinu treba redovito održavati. Podloge postaviti na neka mjesta      -  Premalo hlada u ljetu      -  Okoliš prosječan, često kasno pokošen      -  Nema podloge ispod ljuljačke i tobogana samo zemlja i blato      -  Vanjski prostor je najbolji dio vrtića      -  Prostorno i pristupačno      -  Veliki prostor travnata površina      -  Na prekrasnom je mjestu, vrt predivan, podloga-trava = savršena iako ne bi bilo loše daima drugih površina ( npr. One ploče za dj. Igralište )       9. Jeste li zadovoljni opremljenošću vanjskog prostora? (ulaz, vrata, ograda, igrala,pješčanici…)  
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  Zašto?          -  Uvijek bi bilo bolje da ima više i bolje      -  Vanjski prostor je primjereno ograđen, ali nedostaje sprava za igru      -  Sve u svemu smo zadovoljni, ali bilo bi dobro kada bi  se malo još igrala za djecu maloviše       -  Zasigurno može bolja i modernije      -  Poželjno da se ulazna vrata otvaraju na gumb/pin. Za usporavanje prometa trebaju znakpazi djeca i „ležeće policajce“ sa obje strane parkinga       -  Smatram da bi bilo dobro da vani ima više sprava, koji pješčanik , guralice koje ste samispomenuli itd.       -  Vanjski prostor ima veliki potencijal ali je apsolutno neiskorišten i nema poligona i drugihigala       -  Više sigurnosti na glavnom ulazu. Dodati igala koja su sigurnija      -  Moglo bi i bolje      -  Premalo sprava ništa u skladu sa pedagoškim standardom, staro, improvizirano      -  Terasa uska pločice razbijene, ostalo ok      -  Sve može biti bolje ( pješčanik pogotovo )      -  Sigurnost      -  Sve je osigurano dobro bi još došao koji poligon, igala….      -  Jedino fale na stepenicama rampe za ulaz s kolicima ( invalidi ) i rukohvati prilagođenidjeci       10. Jeste li zadovoljni sigurnošću opreme za djecu u dječjem vrtiću? (vanjske iunutarnje)  

  Zašto?        -  Neke stvari bi trebalo obnoviti      -  Nedostaje antistres podloge      -  Nadam se da je atestirano i pod kontrolom      -  Vjerujem da se polaže puno pažnje na sigurnost dječje opreme      -  Uglavnom smo zadovoljni      -  Mogla bi biti novija      -  Za djecu koja su jako živa uvijek treba sigurnije      -  Nismo baš upoznati sa sigurnošću      -  Stara oprema dovodi do veće nesigurnosti      -  Pogledajte državni pedagoški standard!      -  Prilagođena uvjetima      -  Osigurano je      -  Vanjske možda nisu loše ali imaju rok trajanja i treba ih stalno održavati unutarnja opremaisto tako ne traje vječno pa je opasna kad vire špranje i klamerice       11. Jeste li zadovoljni funkcionalnošću i razvojnoj primjerenosti opreme dječjeg vrtića ?  

  Zašto?          -  Uvijek može više, ali su vani uvjeti koji jesu       -  Postojeći položaj je zasigurno primjeren, ali imam dojam da nedostaje novije opreme      -  Uglavnom smo zadovoljni      -  Zasigurno može biti bolja i novija      -  Staro improvizirano nedovoljno      -  Primjereno je dobi određene skupine      -  Ne znam      12. Smatrate li da Vaše dijete može u ovakvim materijalnim uvjetima ostvariti svoj punipotencijal?  
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  Zašto?          -  Uvjeti su dobri, ali uvijek može više, tete to nadomjeste       -  Uz postojeću veliku posvećenost odgajateljica i u nedostatnim uvjetima dijete možeostvariti svoj potencijal       -  Nadam se da može ali ne bi bilo loše da su uvjeti još bolji      -  Vjerojatno može puno toga, no ne 100%       -  Uglavnom da ali grupe su prevelike poželjan je veći prostor ili više grupica.       -  Za kreativnost je jako bitno što i kako se s njima radi ( to najviše ovisi o djelatnicima iakoznam da to nije lagan posao)       -  Slabiji materijalni uvjeti nadoknađuju se kroz kreativnost i zalaganje odgajateljica      -  Materijalni uvjeti ne ulažu se baš kako bi djeca mogla ostvariti svoj puno potencijal . Npr.Grupice na stranom jeziku       -  Uz bolje uvjete ostvarili bi bolji potencijal      -  Bez adekvatne opreme i prostora – ne znam što bih trebao odgovoriti uzevši u obzir gorenavedeno       -  Uvjeti su takvi kakve ih tete stvore, a tete su odlične      -  Manje je više. Naučiti će cijeniti      -  Treba više materijala za rad      -  Pitanje je jako teško svatko može ostvariti svoj puni potencijal ako je za to sposoban      13. Smatrate li da materijalni uvjeti rada u vrtiću mogu ugroziti razvoj vašeg djeteta?  

  Zašto?          -  Nije sve u materijalnom nemaju ni doma sve to      -  Odgovor na prethodno pitanje iskazuje moje mišljenje      -  Naravno da mogu ugroziti razvoj mojega djeteta ako nije sve na svome mjestu i kako bitrebalo biti       -  Iskreno se nadam da ne mogu      -  Imaju divne tete koje se trude najviše      -  Gore navedeno već ugrožavaju      -  Važniji su pristupi odgajatelja, učenje životnih vrijednosti nije sve u materijalnom      -  Zato što tete ionako izvuku ono najbolje od materijala koje imaju      -  Tete se trude najbolje što mogu      14. Smatrate li dječji vrtić mjestom gdje se njeguju poželjni društveni odnosi?  

    Zašto?        -  Bitno je da se djeca druže      -  Primjećujem da se pokušavaju osluhnuti potrebe drugih uvažava se tuđe mišljenje injeguje se tolerancija       -  Smatram da je vrtić mjesto gdje se njeguju društveni odnosi      -  Vjerujem da se djelatnici trude ali ih je premalo s obzirom na broj djece da pokriju svepotrebe       -  Djeca uče od malena      -  Nego kakvi?! Možda pitate, „ovaj“ djelomično gurate politiku u vrtić       -  Boravak u grupi, timski rad, red  i disciplina utječu na razvoj djeteta      -  Druženje, igranje, učenje      -  Dobra komunikacija, pristupačnost, ljubaznost      15. Smatrate li da dječji vrtić dovoljno brzo odgovara na materijalne izazove rada(popravci, zamjene …)  
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  Zašto?        -  Današnji uvjeti nedostatni      -  Vjerujem da se u skladu sa financijskim uvjetima vrtića, obavljaju popravci i zamjene      -  Uglavnom se brzo rješavaju popravci i zamjene       -  Ne znam      -  Vjerojatno zbog nedostatka financija ili nadležnih kojima je ( ili nije) u interesu da se to štoprije riješi       -  Nisam upoznata s potrebama dječjeg vrtića u vezi popravaka, ali znam kako je prošlegodine curio krov u najmanjoj skupini -valjda se popravilo       -  Roditelji nisu upoznati s popravcima. Vi najbolje znate       -  Ima li dvorana?      -  I „radio“ je teško popraviti      -  Vjerojatno nedostatak sredstava      -  Vrtić kao vrtić da, ali ako nema sredstava ne mogu si ljudi pomoći      -  Smatram da ne ovisi samo o vrtiću      -  Ne znam      16. Smatrate li trenutnu prostornu organizaciju kraćih programa uspješnom?(svakodnevno seljenje skupina …)  

    Zašto?          -  Jer ima dovoljno prostora u objektu starog vrtića, da se napravi još prostorija       -  Najjednostavnije za sve je kada nema seljenja       -  Djeca se prilagode jedni na druge ali, opet najviše vole biti u svojem okruženju sa svojimprijateljima i odgajateljima       -  Nisam upućena u to      -  Smatram kako je bolje da se druže sa starijom i mlađom djecom i prilikom dolaska da sepoigraju pa kasnije kreču s radom u svojoj grupi       -  Djeci da, upoznavanje dr. djece, ali teško za odgajateljice       -  Kojih kraćih programa? kada se sele?      -  Uznemirava dijete      -  Nismo još u toj fazi      -  Ovisno o trenutnoj situaciji, smatram da je uredu      -  Ne znam      17. Smatrate li prostor sobe dnevnog boravka svojeg djeteta dostatnim za odgojnoobrazovni rad s njim?  

  Zašto?        -  Da imaju više mjesta bilo bi bolje i lakše      -  U trenutnoj situaciji prostor mora biti dostatan naravno kada bi postojale mogućnosti bolabi nužna mala dvorana       -  S obzirom da ima, puno djece po grupicama ne bi bilo loše da je prostor veći ali mislim daje prostor dostatan       -  Za djecu je uvijek bolje da imaju više prostora      -  Veći prostor omogućio bi više prostora za igru i rad      -  Uvijek može bolje puno djece mali prostor      -  Pogledajte državni pedagoški standard i uspješne vrtiće u Hrvatskoj      -  Ima sve za potreban razvoj      -  Ne znam        Koju biste ocjenu dali objektu vrtića koji pohađa vaše dijete?  3,3  Koju biste ocjenu dali sobi dnevnog boravka vaše odgojne skupine?  3,56  Koju biste ocjenu dali komunikaciji s dječjim vrtićem?  4,19  Koju biste ocjenu dali zdravstveno higijenskim uvjetima vrtića?  3,96  Koju biste ocjenu dali prehrani u vrtiću? (raznolikost, zdravstvena ispravnost)?  4,36  Koju biste ocjenu dali odgojno obrazovnom radu u dječjem vrtiću?  4,57  Koju biste ocjenu dali organizacijskom vođenju dječjeg vrtića?  4,18  Koju biste ocjenu dali odnosu Osnivača (općine Kloštar Ivanić) prema vrtiću?  1,88  Kojom biste ocjenom ocijenili odgajateljski par Vašeg djeteta?  4,86  Koju biste ocjenu dali vrtiću u cijelosti?  3,80              Koje osobine možete osobito naglasiti kod odgajateljica svojeg djeteta?  
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        Nešto drugo:          -  Predane poslu pune ljubavi prema djeci      -  Divne odgajateljice daju puno pažnje našoj djeci      -  Osječajnost      -  Smirenost tolerantnost empatija.       -  Poruka za vas: ostavljamo vam svoja najveća blaga, nemojte nikada odustati od borbe zabolji vrtić       Ukoliko ima neka tema, problematika koju ovim upitnikom nismo pokrili, molimo Vas danam je ovdje iznesete, kao i Vaše mišljenje o njoj:        -  Problem je što nemamo još jedan vrtić, dvorište sa travom već su dječica na betonu      -  Smatram da je tema cijene vrtića na mjesečnoj razini previsoka, a posebno onda zavrijeme ljetnog raspusta kad dijete ne pohađa vrtić, a plaća cijenu za koju mogu (ja mislim velikavećina roditelja) nazvati rezervacijom koju treba ukinuti       -  Moje mišljenje u vezi vrtića je dosta negativno šta se tiče većih skupina, tj. Vrtića u centru.Žalosno je što sve skupine ne mogu biti na istom mjestu, prostoru, a ima se gdje napravit tj. Imase prostora.       -  S obzirom na cijenu vrtića i svega što ide uz to jedino me ljuti to što djeca uglavnom pijuvodu. Ne bi bilo loše da se uvede još više čaja ili neke druge tekućine za piće.  Znam  da jevoda najzdravija, ali nekada bi se moglo nešto drugo uvesti.       -  Kada dijete nije prisutno i do dva tjedna a da nije povezano trebalo bi se svejedno smanjiticijenu.       -  Što konkretnije i glasnije vršiti pritisak na vlasnika vrtića oko uređenja i proširenjacentralnog objekta, ako se već radilo na tome da se pokaže stvarna potreba za uslugom vrtićaonda je na vlasniku da ispuni uslugu prema standardu EU.       -  Poželjno je uvećati prostor i napraviti više skupina s manjim brojem djece      -  Najveća problematika razdvojenost vrtića i velika želja da se što prije to riješi i napravijedan veliki vrtić koji će zadovoljiti potrebe naše djece i naših  odgajateljica       -  Ne želim da moje dijete u budućim godinama pohađa onu straćaru od ispostave u centru      -  Anketirajte naše drage tete i vidite kako njima možemo svi skupa poboljšati uvjete za rad      -  Ne znam točno zakon o odnosima sa roditeljima, ali sam mišljenja da trebate imati čvršći istroži stav prema roditeljima kako bi više cijenili usluge vrtića i poštivali osoblje       -  Koju pružate      -  Ovaj upitnik je vrlo težak i mislim da nije prilagođen svim dobnim skupinama tako da miroditelji nismo upoznati sa svim dobrima i problematikom vrtića ako je ova anketa u ciljuizgradnje novog vrtića apsolutno je podržavam jer mi se ne sviđa da je vrtić na dva mjesta     Što biste predložili, kritizirali, pohvalili? Kakvu biste poruku poslali Dječjem vrtićuProljeće Kloštar Ivanić?          -  Prijedlog: izgradnja još jednog vrtića, kritika: preskupa cijena vrtića iako nije do teta tacijena, pohvale sve pohvale radnicama dječjeg vrtića Kloštar Ivanića       -  Hvala što brinete za moje dijete!      -  Jedino šta bismo predložili jest to da bi bilo pametnije da su oba dva vrtića spojena, jer naobjektu u Naftaplinskoj ulici ima dovoljno prostora za još par prostorija. Tako da sva djecazajedno provedu djetinstvo. I naravno sve pohvale odgajateljicama       -  Lokacija dječjeg vrtića u Naftaplinskoj je puno bolja, kao i čitav vrtić nego u centru Kloštrakoji je pun nedostataka       -  Kritizirala nebi ništa jer nemam nikakvih primjedbi, osim samo pohvale. Prvo dijete jeovdje išlo u vrtić i sad drugo ide i ja sam zadovoljna       -  Poruka: proširenje i uređenje novog prostora i održavanje postojećeg objekta      -  Kritizirala bih vrtić u centru Kloštra. Iako moje dijete ide u centralni dio vrtića, ne sviđa mise položaj tamo i mislim da nije prikladno za djecu, ni za rad sa djecom. Djeca su zakinuta tamoi premalo prostora vani za igru       -  Sve pohvale tetama Nini i Antoneli! Samo tako nastavite, jako sam zadovoljna vašimradom, i moje dijete  je jako sretno u vrtiću!       -  Svaka čast svim tetama i svim djelatnicima u vrtiću, ali jedina zamjerka je to što ima punodjece, a prostora je jako malo i prenatrpano. Hvala.       -  Smanjite cijenu vrtića.      -  Ovakvih divnih odgajateljica nema nigdje i za jedan i drugi vrtić sve pohvale svima!      -  Pohvalila bih roditeljski sastanak na kojem su bile prisutne gospode iz udruge „Rasti snama“.  S obzirom na sve više poteškoća u razvoju djece mislim da bi bilo potrebno svakegodine održati jedan takav sastanak sa roditeljima obje jasličke skupine tako da roditelji štoranije budu upoznati s tom problematikom.       -  Prijedlozi da se sva djeca jednako maze, paze bilo to djevojčica ili dječak.      -  Pohvala tetama na radu s djecom i strpljivošću, ravnateljicu na upornošću s nekiminstitucijama na postizanju u vezi rada vrtića, a kritizirao bi računovodstvo da pripaze na nekimglavnim stvarima, a to se zna tj. Podrazumijeva ( administracija ) hvala!       -  Trudite se i dalje. I da svakih par godina se obnavlja vrtić i sobe boravka, uvijek bi bilonezadovoljnih. Najvažnije je da se djeca tamo osjećaju sigurno. Poželjno. Nije sve umaterijalnim stvarima. Vrtić je rađen za potrebe puno manjeg broja djece.       -  Pohvalila bih odgojno-obrazovani rad u vrtiću, ali i djelatnice  koje se brinu za prehranu ičistoću. Uz veliko zalaganje i rad svih uposlenika naš vrtić je mjesto gdje  djeca vole boraviti.Lokalna uprava i zajednica u cjelini trebaju voditi više brige i ulagati više sredstava u takveustanove. Upravo  vrtići i škole su mjesta od „strateških“ interesa       -  Uglavnom smo zadovoljni sa svime u dječjem vrtiću. Nastavite tako i dalje raditi sadjecom. Sve pohvale za odgajateljice i sve drugo osoblje dječjeg vrtića Proljeće Kloštar Ivanić.     -  Predložili bih malo više higijene oko puhanja nosića. Pohvala teticama, ravnateljici ikuharici. Poruka dj. Vrtiću probati smanjiti cijenu vrtića.       -  Za tete svaka pohvala. Divne su.       -  Pohvale tetama u svakom smislu kao i ravnateljici. I da se ne zaborave naše tete kuharicei čistačice koje su isto tako vrijedne pohvale.       -  Predložila bih uređenje dječjeg sanitarnog čvora, jer izgleda prljavo i zapušteno. Predložilabih više povrća u prehrani i izbacila neka jela poput graha sa svinjskim mesom, jer djeca to nejedu niti smatram takav ručak prikladnim za dvogodišnjaka.       -  Veliko hvala tetama Ljerki i Jeleni ( i Dariji ) na uključivanje Aline u vrtić i stvaranjepozitivne atmosfere i velikom strpljenju. Također hvala za poticaj na odricanje od pelena.Tetama Minji I Lidiji hvala na toplom prijemu u novu grupu. Pedagogu i cijelom timu hvala naosmišljavanju i izvedbi rada ( igre, čitanje, likovno, pjevanje…. ) koji potenciraju i stimulirajurazvoj djece. Hvala ravnateljici za podršku svim roditeljima.       -  Idealno bi bilo proširenje unutarnjeg prostora vrtića, ali ukoliko se to proširenje ne bidogodilo na štetu vanjskog prostora, koji ima veliki potencijal, ali uopće nije iskorišten       -  Molimo vas širite vrtić i predškolske aktivnosti. Obitelji se budu počele seliti iz Kloštra       -  Prva i najveća pohvala tetama koje se trude najviše u teškim radnim uvjetima, također i dr.osoblju.       -  Predlažem proširenje cjelokupne zgrade vrtića kako bi mogli zadovoljiti primiti veći brojdjece       -  Ogromno divljenje tetama koje pristaju preuzeti tako veliki broj djece u svoju skupinu.Drage tete predivne ste.       -  Prvenstveno se kao roditelji zahvaljujemo na otvorenosti i pristupačnosti. Posebno nabrzoj reakciji kod problema sa djetetom. Toplina ljubaznost i sigurnost   koju pružate našoj djecisu više od onoga što trebate pružati. Ponosni smo što ste dio djetinjstva naše djece. HVALA!      -  Previše djece u skupini. Drage i pristupačne tete, predane svome poslu.      -  Predložila bi da se korigiraju cijene pogotovo ovaj period koji dijete ne ide u vrtić ( udrugim vrtićima su puno veći rabati a kod nas kontinuiranih 8 dana a nekad je npr. Dijete samo6 dana pohađalo vrtić. Svakako bi voljela da su ustanove ovakvog tipa pod video nazorommislim da bi bilo sigurnije i tetama i djeci pogotovo kada ne govore. Mislim da trebate još jednutetu kuharicu da malo korigira prehranu.                 
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